

南橙縣以薩迦靈糧堂

Bread of Life Church Aliso Viejo, CA

成立 Started：2020 年 3 月

地點 Location：Aliso Viejo, CA

主任牧師 Senior Pastor：

邱佳煊牧師 Pastor Marc Chiu

簡要介紹 **Brief Introduction:**

南橙縣以薩迦靈糧堂是邱佳煊牧師 (Pastor Marc Chiu) 2020 年在疫情中成立的教會。橙縣新生命靈糧堂在 2012 年差派年輕又有熱忱的邱佳煊牧師赴墨西哥城接任墨西哥城新生命靈糧堂牧養的工作。在邱佳煊牧師的異象和帶領下，他們已經在墨西哥城拓植了另外 2 間分堂，分別是墨西哥城新生命恩典靈糧堂（2018 年 6 月成立，華人教會）及墨西哥城新生命瑪哪靈糧堂（2019 年 12 月成立，西裔教會）。同時邱佳煊牧師也在兩年前跟墨西哥城新生命靈糧堂的同工有所溝通，神感動他們繼續擴張境界，尋找、拯救、牧養失落的羊群。2020 年三月回美國一直到現在，神感動他們在南加州的 Orange County 拓植分堂，歷代志上 12:32 以薩迦支派，有二百族長都通達時務，知道以色列人所當行的；他們族弟兄都聽從他們的命令。希望他們在南橙縣所成立的教會在末世

的時候能夠通達時務、知所當行！目前因為新冠肺炎疫情，牧養新堂挑戰非常多，他們是在家裡聚會，每月平均聚會人數有 40 人，因此希望聚會的聲音不要打擾到鄰居，也希望他們在不久的將來在器材跟技術上可以跟墨西哥城新生命靈糧堂同步進行直播。求神將祝福、力量和恩典厚厚的加添給他們，也願更多的靈魂得救。

Bread of Life Church Aliso Viejo is a church established by Pastor Marc Chiu in 2020 during the epidemic. In 2012, The New Life Christian Center of Orange County sent a young and enthusiastic Pastor Marc Chiu to Mexico City to take over the pastoral work of the New Life Bread of Life Church in Mexico City. Under the vision and leadership of Pastor Marc Chiu, they have established two other branch churches in Mexico City, namely, Iglesia Cristiana Nueva Vida de Mèxico. La Gracia de Dios (established in June 2018, the Chinese Church) and Iglesia Cristiana Mana Pan de Vida (established in December 2019, Hispanic Church). At the same time, Pastor Marc also communicated with the co-workers of the Iglesia Cristiana Nueva Vida de Mexico in Mexico City two years ago, God has moved them to continue to expand their realm to find, save, and shepherd the lost sheep. They returned to the U.S. in

March 2020, God moved them to plant a branch in Orange County in Southern California. At 12:32 in 1 Chronicles, the tribe of Issachar has two hundred patriarchs who are familiar with current affairs and know what the Israelis should do; the brothers in their clan obeyed their orders. They hope that the church they established in South Orange County can understand the current affairs and know what to do in the last days! Currently due to the pandemic, establish and grow the new church has a lot of challenges. They are currently gathering at home. The average number of gatherings per month is 40 people. Therefore, they hope that the sound of the gathering will not disturb the neighbors, and hope that in the near future, with sufficient equipment and technology, they can be broadcast live simultaneously with the New Life Bread of Life Church in Mexico City. Pray that God will add blessings, strength and grace to them, and hope that more souls will be saved.

代禱事項：

1. 希望教會在不久的將來會有足夠的同工參與服事，他們也需要訓練小組長開拓更多的小組，希望可以傳福音給更多的華人，並接觸沒有去教會的華人基督徒，請為此代禱。

2. 求神幫助大家在疫情中依然能繼續不間斷的學習神的話語，也在每天的生活中，實際地經歷神的大能。分堂成立不久，求主攔阻一切屬靈的攻擊，使弟兄姐妹都能委身在小組、教會，繼續在主裡被造就、被建立。
3. 在此新冠肺炎疫情全球蔓延的時期，祈求主保護他們免受任何形式的傳染，更求神保守他們，使他們剛強壯胆，勇敢的神的愛、平安與盼望。

Prayer Items:

1. Please pray that the church will have enough coworkers and volunteers to participate in various servings in the near future. They also need to train new cell group leaders to start more cell groups. They also hope to preach the gospel to more Chinese people in their local communities and to reach Chinese Christians who have stopped attending to church.
2. Pray God to help everyone still regularly study God's words and have steady prayer life during the epidemic, and experience God's love and His power in their daily life. Since this church was recently established, pray that the Lord to block all spiritual attacks and strengthen their faith, so

- that brothers and sisters will commit themselves to their cell groups and to the church, and continue to be cultivated and grow in the Lord.
3. As the COVID-19 pandemic is continuing spreading globally, pray that the Lord will protect them from any form of infection, and pray that God will protect them, make them strong and courageous to testify and witness God's love, peace and hope.